

會友校(西加)明德港香

Tak Ming Alumni Association

of Western Canada



4646 Wyne Crescent, Richmond, BC, V6V 2V3

Tel: 604 231-9767 Fax: 604 231-9769

www.takmingalumni.com

email: committee@takmingalumni.com

## 通告

各位校友:

本會謹訂於10月14日(星期二),假溫哥華華埠廣場富大海鮮酒樓,為慶祝校慶暨校友會週年會員大會,舉行聯歡晚宴。

會員大會於下午六時三十分舉行,項目包括會務報告及財務匯報。

聯歡晚宴於下午七時舉行,餐券每位30元正,席間有遊戲節目及抽獎等等。

如此多姿多采的聚會,實在不容錯過,希望各位校友攜眷踴躍參加,請儘速於10月7日前向下列理監事報名。

莫文輝 604-512-8188

何艷潔 604-255-7829

鄧麗萍 604-273-0275

馮港安 604-945-7399

各校友如有交通問題,需要接載,請於報名時提出,以便安排。

香港德明加西校友會

第六屆理監事上

2014年9月8日

**SPECIAL RESOLUTION 特別決議案**

**Amendment to Bylaws 修改會章**

**WHEREAS** the number of members attending our general meetings is decreasing

**AND WHEREAS** the committee (referred to in the Bylaws as “the directors”) has considered that the existing quorum of 50 members may not be met and that it is necessary to reduce the quorum to ensure the legitimacy of general meetings

**BE IT RESOLVED** by a Special Resolution of the Members of Tak Ming Alumni Association of Western Canada that the Bylaws of the Association be amended by deleting Paragraph 16(3) therefrom and substituting therefor the following new Paragraph 16(3):

“16 (3) A quorum is 30 members present or such number that the directors may determine at the directors’ meeting held at least one month before a general meeting.”

**譯本**

事由出席會員大會的人數正續漸減少，理監事會考慮到現時的 50 人法定人數未必可以達到，有需要把法定人數減少，以確保會員大會的合法性。

將由香港德明加西校友會通過修改會章，把第 16(3)段取消，並由以下的新 16(3)段代替：

“16(3) 法定人數為 30 名會員，或由理監事會所決定之其他人數，此需於會員大會前最少一個月在理監事會議中決定。”